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BEHANDELD DOOR  TELEFOONNUMMER  ONZE REFERENTIE  

LM (Milou) Mourik, van  043 350 5904  2023.03713  
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Geachte heer Noteborn,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Bent u ervan op de hoogte dat de NAVO-top in 2025 naar Nederland komt? 
 
Antwoord 1: 
Ja, daar zijn wij van op de hoogte. 
 
 
Vraag 2: 
Is het college bekend met de vragen door de VVD gesteld in het Limburgs Parlement? 
 
Antwoord 2: 
Ja, daar zijn wij mee bekend. 
 
 
Vraag 3: 
Bent u het met de VVD eens dat deze top een unieke kans is voor de Provincie Limburg en de  
stad Maastricht? 
 
Antwoord 3: 
De komst van de NAVO-top is een mooie kans voor heel Nederland en draagt bij aan de 
internationale uitstraling van ons land. Het is nog niet duidelijk wat de procedure is en in welke stad 
de top zal worden georganiseerd. Een eventuele top in Maastricht biedt zeker een unieke kans maar 
vraagt eveneens veel van een regio en haar inwoners vanwege de hoge veiligheidsmaatregelen. 
 
 
Vraag 4: 
Zet u actief in op een lobby om de NAVO-top naar Maastricht te halen, zo nee, zou u dit  
willen starten? 
 
 
 
 



 

 
PAGINA 

2 van 2 
 
 
 
 
 

DATUM 

21 september 2023 

S
ch

riftelijk
e v

ra
g

en
 

 

Antwoord 4: 
We snappen dat er naar Maastricht en MECC gekeken wordt, maar het organiseren van een 
dergelijke top vergt veel van een gemeente en een stad. We zijn er dan ook nog niet uit of we ons 
kandideren voor de organisatie ervan. 
 
 
Vraag 5: 
Heeft u al contact gehad met het MECC over de NAVO-top, zo nee, bent u dit van plan? 
 
Antwoord 5: 
Ja. 
 
 
Vraag 6: 
Heeft u contact gehad met de Provincie Limburg over de NAVO-top? 
 
Antwoord 6: 
Ja. 
 
 
Vraag 7: 
Is de Provincie Limburg bereid een actieve lobby te ondersteunen om de NAVO-top naar  
Maastricht te halen? 
 
Antwoord 7: 
Ja, de provincie Limburg zal zich indien nodig inspannen om zo goed mogelijk te ondersteunen in het 
proces. Een (landelijke) lobby kan daar indien nodig deel van uitmaken. 
 
 
Vraag 8: 
Onderkent u de binding die de stad Maastricht heeft met de NAVO door de Cannerberg en  
dat een NAVO-top zou passen bij deze historische relatie? 
 
Antwoord 8: 
Ja. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
de Burgemeester, 
 
 
 
 
 
 
W.A.G. Hillenaar 


